



Guarantee letter regarding substances included in Materials

Doc. No. : TNR00016

Rev. : 10.6

Date : 2023/7/10

Base on Q3-X3104 The Restricted Standard of Products and Raw Materials, to warrants that all of the parts, components, materials and products including, but not limited to, the peripherals, accessories or packages, manufactured and/ or delivered to Thinking / Welkin Electronic Industrial Co., Ltd.(including subsidiaries and affiliated company of TKS) directly or indirectly by our company (including our subsidiaries or affiliated companies) are banned substances comply with the Part I to Part III required standard and provide the 3rd party test report. However, it is not limited to this restricted standard. **When restricted substances added with the update of HSF regulations (RoHS, REACH, GADSL or China VOC etc) exist in the products, suppliers must notify Thinking / Welkin Electronic Industrial Co., Ltd. (including subsidiaries and affiliated company of TKS) if the product doesn't meet HSF regulation limits. Please notify us within two weeks after the regulations announced. If not, the product will be considered to meet regulations.** Suppliers should pay attention to regulatory developments and meet regulatory minimum.If our customers or TKS does not publish stricter standard, this guarantee will not be signed back for another revision.

為了保證向興勤/為勤電子工業股份有限公司及其企業集團供應的產品、零件(包括附屬品，包裝類，其他產品及其所有部件)中，依據Q3-X3104產品原物料限用物質管制標準，均必須符合第一~三部份要求之規格並提供第三方公證單位檢驗報告。**然而，不限於此管制標準，當HSF環保規範(RoHS、REACH、GADSL、China VOC...等)更新而新增的限用物質存在於供應產品中，若產品不符合HSF環保規範限值，供應商須主動通知興勤/為勤電子工業股份有限公司及其企業集團。請於規範公佈後兩週內通知我們，若否，該產品將被視為符合規定。**供應商應自行關注法規動態並符合法規最低限值，若客戶或興勤對此無要求加嚴管制濃度，則此保證書不另行改版簽回。

If we violate this agreement, all responsibility and expenses for any problems caused will be ours, and we will indemnify Thinking / Welkin Electronic Industrial Co., Ltd.

若本公司違反上述保證書，因而造成興勤/為勤電子工業股份有限公司及其企業集團的損失及風險，本公司將承擔一切責任，並補償貴公司由此發生的一切損失費用。

Regardless of the organization change and the contractor resigning, the lawful effect of this warranty never changes.

本保證書不因本公司改組或簽約人離職等因素而改變其法律效力。

Signature personnel must be above the manager level.

簽核人員須為經理級以上。

Please sign and send back in two weeks after receive the document.

請於收到後兩週內簽回此份文件。

Products (Please fill the product name) :

交易產品 (請填入產品名稱) :

Remark :

Company : _____
Signature : _____
Title : _____
Date : _____

(Manager or top manager level)

Company Stamp



Rev. : 1.2

根據我們的規定，請在下表中描述不合格或需揭露項目。

[illegible]

Company : _____
Signature : _____
Title : _____
Date : _____

Company Stamp